
Z á p i s n i c a 
z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  vo Valaskej Belej, 

ktoré sa konalo dňa 13. decembra 2018 
-------------------------------------------------------------------------------  

 

Prítomní:     
9 poslanci podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou originálu zápisnice 
Ing. Miloš Cúcik – starosta obce  
Ing. Jozef Krett – hl. kontrolór 
Bc. Zuzana Novotková – zapisovateľka  
 
 
   Zasadnutie trvalo od 1630 h. do  2230 h. 
 
 

* * * 
 

Program: 
 
Otvorenie zasadnutia – schválenie programu 
Voľba návrhovej komisie  
Určenie overovateľov zápisnice 
Určenie zapisovateľa zápisnice 
 
1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
2. Žiadosť Zuzany Adámikovej, bytom Gazdovská 927/4, Prievidza a spol. 
o odkúpenie pozemkov. 
3. Žiadosť Antona Šebu a manž. Anny, bytom Val. Belá 222 o odkúpenie pozemkov. 
4. Žiadosť Anny Jurenkovej, bytom Val. Belá 221 a spol. o odkúpenie pozemkov. 
5. Žiadosť Jozefa Blašku a manž. Márie, bytom Sládkovičova 42, Leopoldov 
o odpredaj podielu obecných pozemkov. 
6. Žiadosť Aleny Kršákovej, bytom Val. Belá 1089 o prenájom obecného bytu 
v budove ZS vo Val. Belej. 
7. Návrh VZN Obce Valaská Belá o dani z nehnuteľností na rok 2019. 
8. Návrh VZN Obce Valaská Belá o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady. 
9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Valaská Belá na prvý 
polrok 2019. 
10. Plán zimnej údržby na obdobie 2019. 
11. Žiadosť MUDr. Aleny Karasovej – ALKANA, s.r.o. Pruské o predĺženie nájmu 
nebytových priestorov na Zdravotnom stredisku vo Valaskej Belej. 
12. Žiadosť MUDr. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322 o predĺženie nájmu nebytových priestorov – ambulancie. 
13. Žiadosť MUDr. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322 o predĺženie nájmu nebytových priestorov – garáž. 
14. Žiadosť MUDr. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322 o predĺženie nájmu bytových a nebytových priestorov. 
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15. Žiadosť Lindy Olejkovej, bytom Valaská Belá 242 o predĺženie nájmu nebytových 
priestorov – garáž pri základnej škole. 
16. Žiadosť Michala Gajdoša, bytom Vrbany 397, Diviacka  Nová Ves o predĺženie 
nájmu nebytových priestorov – garáž pri zdravotnom stredisku. 
17. Žiadosť Jána Höfera, Dubnica nad Váhom o predĺženie zmluvy o prenájme 
nebytových priestorov. 
18. Rozpočtová zmena rozpočtu obce rozpočtových opatrením. 
19. Vyradenie nepotrebného a prebytočného majetku obce Valaská Belá. 
20. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce. 
21. Rôzne. 
22. Diskusia. 
23. Uznesenie, záver. 

* * * 
 

Otvorenie zasadnutia – 2. zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Valaskej Belej otvoril 
a viedol starosta obce Ing. Miloš Cúcik. Zasadnutie bolo zvolané v zmysle § 12  
odst. 1 zákona NR SR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a 
doplnkov. Podľa podpísanej prezenčnej listiny starosta obce konštatoval prítomnosť 
nadpolovičnej väčšiny poslancov obecného zastupiteľstva, z celkového počtu 9 poslancov 
obecného zastupiteľstva bolo prítomných 9 poslancov. Starosta obce úvodom všetkých 
privítal a oboznámil obecné zastupiteľstvo s programom rokovania.  
Program rokovania bol obecným zastupiteľstvom jednomyseľne schválený. 
Hlasovanie o programe: za 9, proti 0, zdržal sa 0 – program rokovania OZ bol jednomyseľne 
schválený.  
Voľba návrhovej komisie – do návrhovej komisie boli navrhnutí: Milan Čičmanec a Juraj 
Gabaš. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržali sa 0 – návrhová komisia bola schválená. 
Určenie overovateľov zápisnice – za overovateľov zápisnice starosta obce určil Ing. Petra 
Dušičku a Mgr. Hertu Dušičkovú. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 – overovatelia zápisnice boli schválení. 
Určenie zapisovateľa zápisnice – za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil  
Bc. Zuzanu Novotkovú. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0, – zapisovateľka zápisnice bola schválená. 
 
 
1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne – o plnení 
uznesení a úloh z nich vyplývajúcich poslancov informoval starosta obce ústne.  
Poslanec Marian Híreš upozornil starostu obce, že v roku 2017 bolo na rokovaní OZ prijaté 
uznesenie č. 288/2017, ktorým obecné zastupiteľstvo odporučilo starostovi obce predkladať 
plnenia uznesení v písomnej forme a posielať ich spolu s materiálmi na rokovanie OZ.   
Po zapracovaní pripomienky poslanca Mariana Híreša poslanci správu o kontrole plnenia 
uznesení vzali na vedomie. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 12/2018.  
 
2. Žiadosť Zuzany Adámikovej, bytom Gazdovská 927/4, Prievidza a spol. 
o odkúpenie pozemkov – žiadosť bola zaslaná všetkým poslancom spolu s pozvánkou na 
rokovanie OZ. O schválení zámeru informoval starosta obce. Zámer odpredať majetok obce 
bol schválený na rokovaní OZ dňa 25. 10. 2018 uznesením č. 413/2018 a zároveň bol 
zverejnený na úradnej tabuli. Informáciu k odpredaju podal poslanec Ing. Peter Dušička. 
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Poslanci hlasovali za odpredaj majetku obce.   
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 13/2018. 
 
3. Žiadosť Antona Šebu a manž. Anny, bytom Val. Belá 222 o odkúpenie pozemkov -
žiadosť bola zaslaná všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. Zámer 
odpredať majetok obce bol schválený na rokovaní OZ dňa 25. 10. 2018 uznesením                
č. 414/2018 a zároveň bol zverejnený na úradnej tabuli. 
Poslanci hlasovali za odpredaj majetku obce. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 14/2018. 
 
4. Žiadosť Anny Jurenkovej, bytom Val. Belá 221 a spol. o odkúpenie pozemkov - 
žiadosť bola zaslaná všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. Zámer 
odpredať majetok obce bol schválený na rokovaní OZ dňa 25. 10. 2018 uznesením                
č. 415/2018 a zároveň bol zverejnený na úradnej tabuli. 
Poslanci hlasovali za odpredaj majetku obce. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 15/2018. 
 
5. Žiadosť Jozefa Blašku a manž. Márie, bytom Sládkovičova 42, Leopoldov 
o odpredaj podielu obecných pozemkov - žiadosť bola zaslaná všetkým poslancom spolu 
s pozvánkou na rokovanie OZ. Zámer odpredať majetok obce bol schválený na rokovaní OZ 
dňa 25. 10. 2018 uznesením č. 416/2018 a zároveň bol zverejnený na úradnej tabuli. 
O žiadosti bližšie informoval starosta obce a poslanec Marian Híreš. Poslanci hlasovali za 
odpredaj majetku obce. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 16/2018. 
 
6. Žiadosť Aleny Kršákovej, bytom Val. Belá 1089 o prenájom obecného bytu 
v budove Zdravotného strediska vo Valaskej Belej - žiadosť bola zaslaná všetkým 
poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. O žiadosti bližšie informoval starosta obce. 
Zámer prenajať majetok obce bol schválený na rokovaní OZ dňa 25. 10. 2018 uznesením       
č. 417/2018 a zároveň bol zverejnený na úradnej tabuli. 
Nájom bol určený na základe vypracovaného znaleckého posudku. O podmienkach prenájmu 
sa informoval poslanec Ing. Vladimír Mazán, ktorý navrhol, aby sa zmluva uzavrela na dobu 
určitú.  
Poslanci hlasovali za prenájom obecného bytu v budove zdravotného strediska na obdobie do 
31. 12. 2019. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 17/2018. 
 
7. Návrh VZN Obce Valaská Belá o dani z nehnuteľností na rok 2019 – návrh VZN a 
dôvodová správa bola zaslaná všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. 
Návrh VZN bližšie vysvetlila zamestnankyňa na úseku správy miestnych daní a poplatkov   
Bc. Zuzana Novotková. Poslanci jednomyseľne schválili VZN Obce Valaská Belá o dani 
z nehnuteľností na rok 2019 bez pripomienok. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 18/2018. 
 
8. Návrh VZN Obce Valaská Belá o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady na rok 2018 – návrh VZN a dôvodová správa bola zaslaná 
všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. Návrh VZN bližšie vysvetlila 
zamestnankyňa na úseku správy miestnych daní a poplatkov Bc. Zuzana Novotková.  
Ing. Vladimír Mazán navrhol, aby občania, ktorí majú ekologické kúrenie (elektrina, plyn) 
platili nižší poplatok. Poslanec Marian Híreš sa informoval, či je zo zákona  možné takto 
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znížiť miestny poplatok. Hlavný kontrolór uviedol, že je možné stanoviť paušálny poplatok 
na osobu a deň, alebo stanoviť množstevný zber. Ďalej upozornil poslancov na prijatie zákona    
č. 329/2018 Z. z. o poplatkoch za uloženie odpadov a nariadenia vlády č. 330/2018, ktorým sa 
ustanovuje výška sadzieb poplatkov za uloženie odpadov. Pretože poplatky za uloženie sa 
podstatne zvyšujú, hlavný kontrolór odporúča neznižovať výšku miestneho poplatku na rok 
2019. 
Poslanec Marian Híreš navrhol zvýšiť povedomie občanov ohľadom triedenia odpadov, aby 
sa znížilo množstvo zmesového komunálneho odpadu odovzdávaného v kuka nádobách. 
Poslanec Juraj Gabaš informoval prítomných o zbere odpadov v iných obciach, kde 
domácnosti majú pridelené čiarové kódy, ktorými si značia plastové vrecia a kuka nádoby - pri 
odovzdaní odpadu sa čiarový kód zoskenuje a obec má prehľad o tom, ktorí občania odpad 
triedia a v akom množstve.  
Starosta obce navrhol zvýšiť miestny poplatok za komunálne odpady na rok 2019 
z pôvodných 0,0494 € na 0,055 € na osobu a deň a poplatok za drobné stavebné odpady z  
0,04 € na 0,05 € za kg odovzdaného drobného stavebného odpadu. 
Po rozprave starosta obce stiahol návrh na zvýšenie miestneho poplatku a poplatku za drobné 
stavebné odpady. 
Poslanci VZN Obce Valaská Belá o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady podľa predloženého návrhu jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 19/2018. 
 
9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Valaská Belá na prvý 
polrok 2019 – návrh bol zaslaný všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. 
O práci a povinnostiach hlavného kontrolóra informoval prítomných hlavný kontrolór obce 
Ing. Jozef Krett.  Taktiež ich bližšie oboznámil s jednotlivými bodmi predkladaného návrhu 
plánu kontrolnej činnosti. 
Obecné zastupiteľstvo plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2019 
jednomyseľne schválilo. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 20/2018. 
 
 
10. Plán zimnej údržby na obdobie 2019 – návrh plánu zimnej údržby prečítal prítomným 
starota obce.  
Poslanec Marian Híreš sa informoval o podmienkach údržby miestnych komunikácií 
dodávateľmi. 
K plánu zimnej údržby sa vyjadril aj poslanec Ing. Vladimír Mazán, ktorý upozornil na lavičky 
cez potok, ktoré v prípade, že patria obci je potrebné zahrnúť do plánu údržby. Taktiež 
upozornil na slepé ulice a otoče  v obci, ktoré je tiež potrebné udržiavať. 
Hlavný kontrolór informoval prítomných, že od 1. januára 2019 je obec podľa zákona 
povinná čistiť aj obecné chodníky. To znamená, že aj lavičky, ak sú vo vlastníctve obce, je 
obec povinná čistiť. 
Poslanec Marian Híreš upozornil, že je potrebné prihliadať aj na kapacitu obce, či má 
dostatočný počet pracovníkov na takéto práce. Ďalej upozornil na to, že v prípade kalamity je 
potrebné určiť kto ktorú časť obce upravuje – odhŕňa sneh, a či je rozdelenie prác 
rovnomerne rozložené medzi zamestnancov obce a dodávateľov prác na údržbe ciest. Taktiež 
sa informoval na stav posýpacej techniky v obci. 
Po rozprave a zapracovaní pripomienok poslanci plán zimnej údržby na obdobie 2019 
jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 21/2018. 
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11. Žiadosť MUDr. Aleny Karasovej – ALKANA, s.r.o. Pruské o predĺženie nájmu 
nebytových priestorov na Zdravotnom stredisku vo Valaskej Belej – žiadosť bola zaslaná 
všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. O podmienkach nájmu bližšie 
informoval starosta obce. 
Poslanec Marian Híreš požadoval predložiť prepočet nákladov na prevádzku budovy 
zdravotného strediska. 
Poslanci hlasovali za predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom majetku obce. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 22/2018. 
 
12. Žiadosť MUDr. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322  o predĺženie nájmu nebytových priestorov - ambulancie – žiadosť 
bola zaslaná všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. O podmienkach nájmu 
bližšie informoval prítomných starosta obce. 
Poslanci hlasovali za predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom majetku obce. 
Hlasovanie: za 8, proti 1 (Štefan Hlinka), zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 23/2018. 
 
13. Žiadosť MUDr. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322  o predĺženie nájmu nebytových priestorov - garáž – o žiadosti a 
podmienkach prenájmu informoval starosta obce. 
Poslanci hlasovali za predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom majetku obce. 
Hlasovanie: za 8, proti 1 (Štefan Hlinka), zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 24/2018. 
 
14. Žiadosť MUDr. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322  o predĺženie nájmu bytových a nebytových priestorov – o žiadosti a  
podmienkach prenájmu informoval starosta obce. 
Poslanci hlasovali za predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom majetku obce. 
Hlasovanie: za 8, proti 1 (Štefan Hlinka), zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 25/2018. 
 
15. Žiadosť Lindy Olejkovej, bytom Valaská Belá 242  o predĺženie nájmu nebytových 
priestorov – garáž pri základnej škole – žiadosť bola zaslaná všetkým poslancom spolu 
s pozvánkou na rokovanie OZ. O podmienkach prenájmu bližšie informoval starota obce. 
Poslanci hlasovali za predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom majetku obce. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 26/2018. 
 
16. Žiadosť Michala Gajdoša, bytom Vrbany 397, Diviacka Nová Ves o predĺženie 
nájmu nebytových priestorov – garáž pri zdravotnom stredisku – bola zaslaná všetkým 
poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. O zmluvných podmiekach bližšie 
informoval starosta obce.  
Poslanci hlasovali za predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom majetku obce. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 27/2018. 
 
 
17. Žiadosť Jána Höfera, Dubnica nad Váhom o predĺženie zmluvy o prenájme 
nebytových priestorov – žiadosť bola zaslaná všetkým poslancom spolu s pozvánkou na 
rokovanie OZ. O žiadosti ako aj podmienkach prenájmu bližšie informoval starosta obce. 
Ing. Vladimír Mazán upozornil na to, že pri prenájmoch právnickým osobám je potrebné 
posúdiť, či je prenájom efektívny. Uviedol, že by malo byť vypracované ekonomické 
zhodnotenie, ktoré preukáže, či nájom pokryje náklady obce. Podotkol, že zhodnotenie bolo 
žiadané aj v minulosti a nebolo vypracované. Vyjadril sa, že je proti tomu, aby sa majetok obce 
prenajímal bez ekonomického zhodnotenia. 
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Poslankyňa Danka Golejová sa dotazovala, či sú v prenajatých priestoroch umiestnené 
merače, z akých nákladov sa vypočítal nájom a či sú v nájme zahrnuté napr. náklady na opravy. 
Starosta obce uviedol, že náklady na teplo sa prepočítavajú na m2. 
Poslanec Ing. Peter Dušička sa vyjadril, že si myslí, že keď bude predložený prepočet tak 
náklady budú vyššie a bude potrebné nájom zvýšiť.  
Hlasovanie: za 8, proti 1(Ing. Vladimír Mazán), zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 28/2018. 
 
 
18. Rozpočtová zmena rozpočtu obce rozpočtovým opatrením – návrh rozpočtovej 
zmeny bol zaslaný všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. Starosta obce 
informoval prítomných, že ide o dofinancovanie kotolne na základnej škole.  
Medzi prítomnými prebehla k uvedenému bodu rozsiahlejšia rozprava. 
Poslanec Ing. Vladimír Mazán sa informoval, či je kotolňa napojená a plne funkčná. 
Na uvedené reagovala poslankyňa Mgr. Herta Dušičková, ktorá  uviedla, že 2 dni sa nekúrilo 
a deti v škole mrzli. 
Poslanec Marian Híreš sa dotazoval kto inicioval rekonštrukciu kotolne a odkiaľ prišli financie 
na jej rekonštrukciu. Uviedol, že ak niekto nariadil rekonštrukciu, tak musel mať urobený 
prepočet koľko bude rekonštrukcia stáť. Ďalej uviedol, že kotolňa sa rekonštruuje už asi 6 
rokov a stále tam niečo chýba alebo je pokazené. Upozornil, že už bola schválená rozpočtová 
zmena na 15 tisíc €, ktoré boli základnej škole poskytnuté na dofinancovanie kotolne a teraz 
opäť požadujú ďalších 35 tisíc €. Žiadal od starostu obce uviesť, koľko financií bolo z obce 
poukázaných tento rok na originálne kompetencie a budovu ako takú, pretože podľa neho ide 
o peniaze obce a nie o podielové dane ani peniaze zo školstva. Taktiež požaduje, aby pri 
schvaľovaní rozpočtu obce boli k dispozícií všetky ukazovatele potrebné k stanoveniu objemu 
financií poskytnutých základnej škole (koeficient). 
Poslanec Ing. Peter Dušička sa vyjadril, že keď poslanci schválili na predchádzajúcich 
zasadnutiach dofinancovanie kotolne vo výške 15 tisíc €, usúdil, že toto dofinancovanie už je 
konečné. Dotazoval sa, čo sa stane, ak obec neschváli rozpočtovú zmenu.  
K uvedenému podal vysvetlenie hlavný kontrolór  obce. Uviedol, že žiadosť na rekonštrukciu 
kotolne bola podaná obcou. Ministerstvo školstva uvoľnovalo finančné prostriedky postupne, 
obec tento projekt nemal nič stáť. Pretože však došlo k zmene zákona a ministerstvo školstva 
už nemôže poskytnúť prostriedky na projekt, je potrebné zaplatiť za vykonané práce, aby 
firma nezažalovala obec za neuhradenie faktúr. 
Poslanec Ing. Vladimír Mazán sa dotazoval na termín ukončenia prác na kotolni podľa 
zmluvy, kedy bolo dielo skutočne ukončené a na preberací protokol. Upozornil na to, že 
skutočnosť, že sa v budove základnej školy kúri neznamená, že dielo je ukončené. Je potrebné 
preveriť zmluvné podmienky a preberací (odovzdávajúci) protokol. 
Hlavný kontrolór upozornil, že je potrebné poslancom OZ predložiť zmluvu, list 
z ministerstva školstva, prehľad koľko platieb v akej výške obec už základnej škole poskytla na 
kotolňu a dátum kedy bolo dielo ukončené. 
Poslanci hlasovali za odloženie bodu programu do budúceho zasadnutia OZ. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 1 (Marian Híreš) – prijaté uznesenie č. 29/2018. 
 
 
19. Vyradenie nepotrebného a prebytočného majetku obce Valaská Belá - návrh bol 
zaslaný všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie OZ. O návrhu bližšie informoval 
starosta obce. 
Poslanci hlasovali za vyradenie majetku obce. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 30/2018. 
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20. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce – na zasadnutí 
boli prítomní viacerí obyvatelia obce. 
Pani Pavlína Kodajová sa v súvislosti so zimnou údržbou informovala komu patria zastávky 
pri ceste, pretože minulú zimu bol pred zastávkou v centre obce metrový mantinel a do 
zastávky (čakárne) sa nedalo dostať. Preto upozornila, že je potrebné si aj toto všímať, ak to 
patrí do vlastníctva obce. 
Pani Eva Púryová predniesla na zasadnutí OZ dve pripomienky. Prvá sa týkala volebného 
programu starostu obce a odpočtu, ktorý v ňom vyčíslil. Dotazovala sa na čo sa 
preinvestovalo vyše 80 tisíc € na budove domu smútku a na cintoríne, pretože budova domu 
smútku je podľa jej vyjadrenia v hroznom stave. 
Ďalej sa informovala o výstavbe chodníka vedľa cesty, ktorú má starosta obce vo svojom 
volebnom programe už druhý krát. 
Zároveň upozornila na čistotu v parku, ktorý sa nachádza v centre obce a taktiež na množstvo 
ohorkov z cigariet v okolí novej bytovky v centre obce – je potrebné upozorniť občanov, 
ktorí znečisťujú verejné priestranstvo, príp. ich pokutovať. 
Ďalej bol na zasadnutí OZ prítomný pán František Fojtík. Upozornil prítomných, že už 
minulý rok bolo zo strany obce prisľúbené verejné osvetlenie a rozhlas v časti obce Klin. 
Nachádza sa tam autobusová zastávka, ktorá nie je osvetlená a tiež v tejto časti bývajú občania 
obce. Uviedol, že rozhlas tu bol funkčný 2 dni a následne bol odstránený. 
Ďalej pán František Fojtík upozornil na tvorbu skládok na miestnom cintoríne v časti, kde boli 
v minulosti umiestňované veľkoobjemové kontajnery. Je potrebné nainštalovať v tejto časti 
kameru, príp. fotopascu. Taktiež navrhol natiahnuť vodu do polovice cintorína. 
Poslanec Marian Híreš podotkol, že je opäť potrebné vyhlásiť v miestom rozhlase, aby 
občania neparkovali na miestnej tržnici. 
 
21. Rôzne: 
- Základná škola s materskou školou Valaská Belá – Žiadosť o preklasifikovanie na 
kapitálové výdavky – o žiadosti informoval starosta obce. Jedná sa 
o preklasifikovanie bežných výdavkov základnej školy na kapitálové výdavky, ktoré by sa 
použili na opravu komína pre byty. 
Poslanec Marian Híreš sa informoval o akú sumu sa jedná a kedy sa vynaložené finančné 
prostriedky vrátia v nájomnom za byty. Upozornil, že pôjde o zásah do budovy. 
Poslanec Ing. Peter Dušička uviedol, že ide hlavne o bezpečnosť v budove, pretože komín je 
v zlom stave, na čo upozornil aj kominár pri jeho čistení.  
K uvedenému sa vyjadrila pani Eva Púryová, ktorá uviedla, že komín už je vlastne postavený 
a spýtala sa poslancov či o tom vedia. Vyjadrila sa, že podľa nej je to zvláštne, keď sa táto vec 
dnes prejednáva a komín už stojí. 
Na otázky poslancov ohľadom postaveného komína starosta obce informoval, že firma dnes 
na základnej škole bola ale nemá informácie o tom, či stihla komín urobiť. 
Poslanec Ing. Vladimír Mazán upozornil na to, že na vymurovanie nového komína je potrebné 
stavebné povolenie. Dotazoval sa na to, prečo komín už stojí, keď poslanci OZ o tom 
nevedia. Taktiež sa pýtal či niekto riešil cenu komína a či by iná firma nepreviedla práce 
lacnejšie. 
Poslanec Marian Híreš sa informoval na firmu, ktorá práce previedla a či sú si zástupcovia 
firmy vedomí, že bez povolenia majiteľa to urobiť nemôžu. 
Poslanci hlasovali o použití vlastných bežných príjmov základnej školy na vybudovanie 
nového komína. 
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Hlasovanie: za 2, proti 0 , zdržal sa hl. 7 (Milan Čičmanec, Mgr. Herta Dušičková, Danka 
Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír Mazán, Mgr. Rastislav Repka) – 
uznesenie nebolo prijaté. 
 
- Návrh na poverenie výkonom funkcie sobášiaceho, schválenie sobášnych dní 
a sobášnej miestnosti pri uskutočňovaní občianskych sobášov – návrh prečítal starosta 
obce.  
Za sobášiacich boli navrhnutí: Ing. Vladimír Mazán a Mgr. Rastislav Repka. 
Sobášne dni: piatok, sobota. 
Sobášna miestnosť: obradná miestnosť Obecného úradu vo Valaskej Belej. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 31/2018. 
 
- Projekt „Rekonštrukcia a modernizácia kotolne v KD Valaská Belá“ - o projekte 
informoval starosta obce. Projekt už je vypracovaný, výzvu je potrebné predložiť do konca 
decembra 2018. Taktiež informoval prítomných, že ďalšie kolo na predloženie žiadosti by 
malo byť do konca marca 2019. Starosta obce uviedol, že je potrebné schváliť spoluúčasť 
a vyjadriť sa, či obec pôjde do tohto projektu. 
Poslanci Ing. Vladimír Mazán a Marian Híreš sa informovali o projekte, či je už vypracovaný, 
koľko obec stál či je zaplatený. Poslanec Ing. Vladimír Mazán uviedol, že o projekte sa jednalo 
aj na predchádzajúcich zasadnutiach OZ, ale poslanci sa vyjadrili, že sa zatiaľ odloží. 
Nerozhodovalo sa o financiách ani nebolo schválené vypracovanie projektu. 
Marian Híreš upozornil, že nie je schválený rozpočet, preto nie je možné rokovať o tom, či 
obec do tohto projektu pôjde. Taktiež uviedol, že ešte to poslanci neschválili a starosta dal 
vypracovať projekt. Podľa jeho vyjadrenia nie je proti rekonštrukcii ale zase sa vec rieši 
odzadu a stále sa niečo doriešuje.  
Ing. Vladimír Mazán poukázal na rozpočet obce - v každom odseku rozpočtu je uvedené 
„transparentne“, čo vôbec nekorešponduje s tým, ako sa veci robia, pretože poslanci o tom 
nevedia. Uviedol, že podľa neho si poslanci obce minimálne zaslúžia vedieť čo sa ide robiť. 
Poslanci hlasovali za predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok a čerpanie výšky 
spolufinancovania. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 1(Marian Híreš) – prijaté uznesenie č. 32/2018. 
 
- Poslanec Ing. Vladimír Mazan sa vyjadril k projektom, ktoré boli uskutočnené: 
1) oplotenie cintorína – dotazoval sa, aký je postup pri uskutočnení drobnej stavby a či bol 
dodržaný postup (ohlásenie oplotenia, vytýčenie). Taktiež upozornil na to, že plot sa urobil 
najmä kvôli tomu, aby na pozemok nechodila divá zver, ale nový plot je podľa jeho vyjadrenia 
nevyhovujúci, neplní svoj účel, pretože pod plotom sú diery a pozemok nie je ohradený celý. 
 
2) prístavba pri kabínach TJ – informoval sa, či kabíny sú na pozemkoch obce a či má obec 
povolenie na uskutočnenie prestrešenia kabín. Uviedol, že o tomto probléme obec vie už tri 
roky a stále to nie je v poriadku. 
 
3) parkovisko pri kostole – poslanec Ing. Vladimír Mazán sa informoval, či na parkovisko je 
vydané stavebné povolenie a či je stavba skolaudovaná. Taktiež sa informoval, či sa na 
neskolaudovaných prácach môžu robiť nové práce, pretože pri oprave ciest sa zasahovalo aj 
do parkoviska. Uviedol, že pôvodný projekt na parkovisko nemal asfaltové plochy ani 
obrubníky a obec môže mať problém pri kolaudácii. 
Starosta obce uviedol, že stavebné povolenie je v štádiu vybavovania, čaká sa na vydanie 
Stavebným úradom v Novákoch. 
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4) oprava miestnych komunikácií – uviedol, že na opravu bolo odsúhlasených 130 tisíc €, na 
túto sumu bola urobená cenová ponuka. Upozornil, že  firma, ktorá práce vykonávala zmluvu 
nerozporovala, ale pri fakturácii boli cesty drahšie a obec preplatila práce o 9.300 €.  
Ing. Mazán sa vyjadril aj k oprave niektorých komunikácií v obci a k fakturácií prác, ktoré 
neboli prevedené. 
Starosta obce uviedol, že pri niektorých cestách bol zle zameraný podklad, preto došlo 
k predraženiu prác. 
Ďalej sa Ing. Vladimír Mazán dotazoval na čo boli vyčlenené finančné prostriedky – či na 
opravu ciest alebo na ich rekonštrukciu. Uviedol, že ak na rekonštrukciu tak na vybudovanie 
nových ciest mohla obec požiadať o dotáciu. Taktiež sa dotazoval na to kým boli 
vyšpecifikované cesty, ktoré sa robili. 
Poslanec Marian Híreš uviedol, že niekde sa urobila nová cesta, ktorá ani nebola vo výkaze-
výmere a cesta, ktorá sa mala opraviť sa neurobila. 
Starosta obce informoval, že finančné prostriedky boli vyčlenené na rekonštukciu ciest a cesty 
vyberala v roku 2012 stavebná komisia. 
 
5) dom smútku – Ing. Vladimír Mazán sa informoval, kedy mali byť zrealizované opravné 
práce na dome smútku. Uviedol, že v čase, keď boli práce vyfaktúrované bolo 60 % prác 
nevykonaných. Taktiež upozornil na to, že ako člen finančnej komisie v predstihu 
upozorňoval starostu obce, aby nezaplatil faktúru. 
Starosta obce uviedol, že faktúra nebola uhradená v plnej výške. Doplatok bude uhradený po 
vykonaní prác.  
Na uvedené reagoval Ing. Vladimír Mazán a uviedol, že ani opravné práce neboli vykonané 
včas a správne. 
 
6) bleskozvody na škole – poslanec Ing. Vladimír Mazán uviedol, že pred 3 rokmi bola 
urobená strecha na základnej škole a bleskozvody stále nefungujú,  už boli zaplatené a opäť je 
požiadavka zo základnej školy na 12 tisíc € na bleskozvody. Upozornil na to, že pred 
realizáciou výmeny strechy boli funkčné a teraz nie sú aj napriek tomu, že firma, ktorá menila 
strechu ich mala zrealizovať v zmysle zmluvy.   
K bleskozvodom sa vyjadril poslanec Štefan Hlinka – uviedol, že keď firma uskutočnila 
demontáž a montáž bleskozvodov bolo potrebné dať vypracovať aj revíznu správu, 
bleskozvody musia byť urobené v zmysle STN.  
Starosta obce uviedol, že revíznu správu dal urobiť na náklady obce a revízny technik 
konštatoval, že bleskozvod nespĺňa podmienky. 
 
7) posledné práce, ku ktorým sa poslanec Ing. Vladimír Mazán vyjadril boli práce na 
rekonštrukcii požiarnej zbrojnice. Uviedol, že boli vysúťažené určité podmienky, ale po začatí 
rekonštrukcie sa práce uskutočňujú bez stavebného dozoru a podľa neho neexistuje ani časový 
plán. 
Starosta obce uviedol, že na tomto projekte sa do konca roka uskutočnia práce za 60 tisíc €. 
Ďalej sa Ing. Vladimír Mazán dotazoval, prečo firma nezačala realizovať opravu od strechy, 
ale od prístavby. Uviedol, že teraz otvorili strechu, keď je vonku zlé počasie. Pýtal sa starostu 
obce, kto bude platiť vzniknuté škody ako zatečenie, zavlhnutie, oprava omietok 
a vymaľovanie. Taktiež sa spýtal, či je to ošetrené v zmluve. 
Starosta obce sa vyjadril, že obec vzniknuté škody hradiť nebude. Informoval, že firma, ktorá 
mala uskutočniť práce na oprave strechy odstúpila od zmluvy. 
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Poslanec Ing. Vladimír Mazán sa následne spýtal hlavného kontrolóra obce, či v prípade ak 
obec uhradila faktúry za práce, ktoré neboli vykonané postupovala v zmysle platných zákonov, 
či je to súlade s právnymi normami  a či starosta obce neprekročil svoju právomoc. 
Hlavný kontrolór uviedol, že ak je to tak ako to poslanec Ing. Vladimír Mazán uviedol, tak to 
v súlade so zákonom nie je. 
Následne dal poslanec Ing. Vladimír Mazán poslanecký návrh na preverenie úhrad faktúr za 
nevykonané práce na rekonštrukcii strechy základnej školy, rekonštrukcii domu smútku, 
rekonštrukcii a oprave miestnych komunikácií a parkoviska kompetentným orgánom. 
Poslanci hlasovali za poslanecký návrh poslanca Ing. Vladimíra Mazána. 
Hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa hl. 4 (Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Juraj Gabaš, 
Mgr. Rastislav Repka) – prijaté uznesenie č. 33/2018. 
 
- Poslanec Marian Híreš navrhol starostovi obce, aby v prípade svojej dlhodobej 
neprítomnosti poveril zástupcu starostu obce zastupovať ho v plnom rozsahu funkcie. Na 
uvedené reagoval hlavný kontrolór obce, ktorý prítomných upozornil na to, že podľa zakona 
môže dať starosta obce zástupcovi starostu písomné poverenie, v ktorom presne vymedzí 
rozsah, v akom ho bude zastupovať. 
 

 
22. Diskusia:  

 Poslanci diskutovali k jednotlivým bodom programu rokovania. 
 

 
23. Záver - po prerokovaní všetkých bodov programu návrhová komisia prečítala prijaté 
uznesenia a starosta obce poďakovaním za účasť rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil.  
 
 
 
 
Vo Valaskej Belej dňa  19. 12. 2018 
Zapísala: Bc. Zuzana Novotková 
 
 
 
 

Ing. Miloš Cúcik 
starosta obce 

 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Ing. Peter Dušička    a  Mgr. Herta Dušičková 
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U Z N E S E N I A 
z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

obce Valaská Belá zo dňa 13. decembra 2018 
(12/2018 – 33/2018) 

 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej na svojom 2. zasadnutí prerokovalo:  
 

1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
2. Žiadosť Zuzana Adámikovej, bytom Gazdovská 927/4, Prievidza a spol. 
o odkúpenie pozemkov. 
3. Žiadosť Antona Šebu a manž. Anny, bytom Val. Belá 222 o odkúpenie pozemkov. 
4. Žiadosť Anny Jurenkovej, bytom Val. Belá 221 a spol. o odkúpenie pozemkov. 
5. Žiadosť Jozefa Blašku a manž. Márie, bytom Sládkovičova 42, Leopoldov 
o odpredaj podielu obecných pozemkov. 
6.  Žiadosť Aleny Kršákovej, bytom Val. Belá 1089 o prenájom obecného bytu v budove 
ZS vo Val. Belej. 
7.  Návrh VZN Obce Valaská Belá o dani z nehnuteľností na rok 2019. 
8. Návrh VZN Obce Valaská Belá o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady. 
9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Valaská Belá na prvý 
polrok 2019. 
10. Plán zimnej údržby na obdobie 2019. 
11. Žiadosť MUDr. Aleny Karasovej – ALKANA, s.r.o. Pruské o predĺženie nájmu 
nebytových priestorov na Zdravotnom stredisku vo Valaskej Belej. 
12. Žiadosť MUD. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322 o predĺženie nájmu nebytových priestorov – ambulancie. 
13. Žiadosť MUD. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322 o predĺženie nájmu nebytových priestorov – garáž. 
14. Žiadosť MUD. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322 o predĺženie nájmu bytových a nebytových priestorov. 
15. Žiadosť Lindy Olejkovej, bytom Valaská Belá 242 o predĺženie nájmu nebytových 
priestorov – garáž pri základnej škole. 
16. Žiadosť Michala Gajdoša, bytom Vrbany 397, Diviacka  Nová Ves o predĺženie 
nájmu nebytových priestorov – garáž pri zdravotnom stredisku. 
17. Žiadosť Jána Höfera, Dubnica nad Váhom o predĺženie zmluvy o prenájme 
nebytových priestorov. 
18. Rozpočtová zmena rozpočtu obce rozpočtových opatrením. 
19. Vyradenie nepotrebného a prebytočného majetku obce Valaská Belá. 
20. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce. 
21. Rôzne. 
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k bodu č. 1: Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na 
dopyty poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
 

Uznesenie č. 12/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
berie na vedomie 
správu o kontrole plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne, predloženú ústne 
starostom obce a predkladať v zmysle uznesenia č. 288/2017 v písomnej forme. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
k bodu č. 2: Žiadosť Zuzany Adámikovej, bytom Gazdovská 927/4, Prievidza a spol. 
o odkúpenie pozemkov 
 

Uznesenie č. 13/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
odpredaj majetku obce Valaská Belá  Zuzane Adámikovej, bytom Gazdovská 927/4, 971 01 
Prievidza, Milanovi Šedíkovi, bytom Gazdovská 927/6 - 4, 971 01 Prievidza a Romanovi 
Šedíkovi, bytom Valaská Belá 223, 972 28 Valaská Belá, pozemky parcelu CKN č. 934/33 
zastavané plochy a nádvoria o výmere 246 m2  a parcelu CKN č. 268/13 trvale trávny porast 
o výmere 12 m2 podľa GP č. 84/2018 zapísanú na LV č. 1 v okrese Prievidza, kat. územie 
Valaská Belá v zmysle Zákona o majetku obcí č. 138/1991 Z. z. v platnom znení § 9a) ods. 8 
písm. e) a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa, za cenu 2,50 €/m2, kde osobitným 
zreteľom je, že daná parcela tvorí neoddeliteľnú súčasť a zároveň aj prístup k rodinného 
domu č. 223. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 
 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 3: Žiadosť Antona Šebu a manž. Anny, bytom Val. Belá 222 o odkúpenie 
pozemkov 
 

Uznesenie č. 14/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
odpredaj majetku obce Valaská Belá  Antonovi Šebovi a manželke Anne Šebovej, bytom 
Valaská Belá 222, 972 28 Valaská Belá, pozemok parcelu CKN č. 934/30 zastavané plochy 
a nádvoria o výmere 53 m2  podľa GP č. 84/2018 zapísanú na LV č. 1 v okrese Prievidza, kat. 
územie Valaská Belá v zmysle Zákona o majetku obcí č. 138/1991 Z. z. v platnom znení § 9a) 
ods. 8 písm. e) a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa, za cenu 2,50 €/m2, kde osobitným 
zreteľom je, že daná parcela tvorí neoddeliteľnú súčasť a zároveň aj prístup k rodinného 
domu č. 222. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 
 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
k bodu č. 4: Žiadosť Anny Jurenkovej, bytom Val. Belá 221 a spol. o odkúpenie 
pozemkov 

Uznesenie č. 15/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
odpredaj majetku obce Valaská Belá  Anne Jurenkovej, bytom Valaská Belá 221, 972 28 
Valaská Belá, Márii Krištofovej, bytom Valaská Belá 221, 972 28 Valaská Belá a Jánovi 
Krištofovi, bytom Valaská Belá 221, 972 28 Valaská Belá, pozemok parcelu CKN č. 934/28 
zastavané plochy a nádvoria o výmere 24 m2  podľa GP č. 84/2018 zapísanú na LV č. 1 
v okrese Prievidza, kat. územie Valaská Belá v zmysle Zákona o majetku obcí č. 138/1991     
Z. z. v platnom znení § 9a) ods. 8 písm. e) a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa, za cenu 
2,50 €/m2, kde osobitným zreteľom je, že daná parcela tvorí neoddeliteľnú súčasť a zároveň aj 
prístup k rodinného domu č. 221. 
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Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 
 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
k bodu č. 5: Žiadosť Jozefa Blašku a manž. Márie, bytom Sládkovičova 42, Leopoldov 
o odpredaj podielu obecných pozemkov 
 

Uznesenie č. 16/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
odpredaj majetku obce Valaská Belá  Jozefovi Blaškovi a manželke Márii, bytom Sládkovičová 
42, Leopoldov, a to podiel na pozemkoch  parcelu CKN č. 18151 zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 175 m2 v podiele 5/12 a parcelu CKN č. 18152 zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 116 m2 v podiele 5/12  zapísanú na LV č. 745 v okrese Prievidza, kat. územie 
Valaská Belá v zmysle Zákona o majetku obcí č. 138/1991 Z. z. v platnom znení § 9a) ods. 8 
písm. e) a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa, za cenu 1 €/m2, kde osobitným zreteľom 
je, že daná parcela tvorí neoddeliteľnú súčasť a zároveň aj prístup k rodinného domu č.1048 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 
 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 6: Žiadosť Aleny Kršákovej, bytom Val. Belá 1089 o prenájom obecného bytu 
v budove ZS vo Val. Belej 
 

Uznesenie č. 17/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
prenájom majetku obce, bytové a nebytové priestory v budove zdravotného strediska vo 
Valaskej Belej súp. č. 322, parc. č. 792 v k. ú. Valaská Belá, ktorá je vo výlučnom vlastníctve 
Obce Valaská Belá a to pani Alene Kršákovej, bytom Valaská Belá 1089, 972 28 Valaská Belá 
a to 4 – izb. byt za výšku mesačného nájmu stanovenú znaleckým posudkom č. 205/2016 vo 
výške 144 eur/mesiac bez energií do 31. 12. 2019. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 
 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
k bodu č. 7: Návrh VZN Obce Valaská Belá o dani z nehnuteľností na rok 2019 
 

Uznesenie č. 18/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
VZN Obce Valaská Belá o dani z nehnuteľností na rok 2019. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 8: Návrh VZN Obce Valaská Belá o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady 
 

Uznesenie č. 19/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
VZN Obce Valaská Belá o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
k bodu č. 9: Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Valaská Belá 
na prvý polrok 2019. 
 

Uznesenie č. 20/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Valaská Belá na prvý polrok 2019. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 10: Plán zimnej údržby na obdobie 2019. 
 

Uznesenie č. 21/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
plán zimnej údržby na obdobie 2019 po zapracovaní pripomienok. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
k bodu č. 11: Žiadosť MUDr. Aleny Karasovej – ALKANA, s.r.o., Pruské o predĺženie 
nájmu nebytových priestorov na Zdravotnom stredisku vo Valaskej Belej. 
 

Uznesenie č. 22/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom priestorov detskej ambulancie na zdravotnom 
stredisku s MUDr. Alenou Karasovou – ALKANA, s.r.o. Pruské 88/1, Ambulancia 
praktického lekára pre deti a dorast, Valaská Belá 322 a to do 31. 12. 2019 za rovnakých 
podmienok ako v roku 2018 – nájom za ambulanciu, spoločné priestory cena 10 eur/m2/rok 
vrátane tepla. Voda a elektrika sa budú prefakturovať na základe faktúr StVs a SSE obcou. 
Zároveň poveruje starostu obce vypracovaním a uzatvorením dodatku. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 12: Žiadosť MUDr. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre 
dospelých, Valaská Belá 322 o predĺženie nájmu nebytových priestorov - ambulancie. 
 

Uznesenie č. 23/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom priestorov ambulancie všeobecného lekára pre 
dospelých na zdravotnom stredisku s MUDr. Dušanom Juríčkom, Ambulancia všeobecného 
lekára pre dospelých, Valaská Belá 322 do 31. 12. 2019 za rovnakých podmienok ako v roku 
2018 – nájom za ambulanciu, spoločné priestory cena 10 eur/m2/rok vrátane tepla. Voda 
a elektrika sa budú prefakturovať na základe faktúr StVs a SSE obcou. Zároveň poveruje 
starostu obce vypracovaním a uzatvorením dodatku. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Ing. Vladimír Mazán, Mgr. 
Rastislav Repka 

Proti: 1 Štefan Hlinka 

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
k bodu č. 13: Žiadosť MUDr. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre 
dospelých, Valaská Belá 322 o predĺženie nájmu nebytových priestorov - garáž. 
 

Uznesenie č. 24/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov – garáže na  zdravotnom 
stredisku s MUDr. Dušanom Juríčkom, Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, 
Valaská Belá 322 do 31. 12. 2019 za rovnakých podmienok ako v roku 2018 – nájom za garáž 
10 eur/mesiac. Zároveň poveruje starostu obce vypracovaním a uzatvorením dodatku. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Ing. Vladimír Mazán, Mgr. 
Rastislav Repka 

Proti: 1 Štefan Hlinka 

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 14: Žiadosť MUDr. Dušana Juríčka – Ambulancia všeobecného lekára pre 
dospelých, Valaská Belá 322 o predĺženie nájmu bytových a nebytových priestorov 

 
Uznesenie č. 25/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 
  

schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom jednoizbového bytu v budove zdravotného strediska  
s MUDr. Dušanom Juríčkom, Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých, Valaská Belá 
322 do 31. 12. 2019 za rovnakých podmienok ako v roku 2018 – nájom za jednoizbový byt    
64 eur/mesiac s teplom. Voda a elektrika sa budú prefakturovať na základe faktúr StVs a SSE 
obcou. Zároveň poveruje starostu obce vypracovaním a uzatvorením dodatku. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Ing. Vladimír Mazán, Mgr. 
Rastislav Repka 

Proti: 1 Štefan Hlinka 

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
k bodu č. 15: Žiadosť Lindy Olejkovej, bytom Valaská Belá 242 o predĺženie nájmu 
nebytových priestorov – garáž pri základnej škole 
 

Uznesenie č. 26/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov – garáže na Základnej škole 
vo Valaskej Belej pre p. Lindu Olejkovú, bytom Valaská Belá 242, 972 28  do 31. 12. 2019 za 
cenu 10 € mesačne. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 16: Žiadosť Michala Gajdoša, bytom Vrbany 397, Diviacka Nová Ves 
o predĺženie nájmu nebytových priestorov – garáž pri zdravotnom stredisku 
 

Uznesenie č. 27/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov – garáže na zdravotnom 
stredisku vo Valaskej Belej pre p. Michala Gajdoša, bytom Vrbany 397, 972 24  Diviacka Nová 
Ves do 31. 12. 2019 za cenu 10 € mesačne. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
 
k bodu č. 17: Žiadosť Jána Höfera, Dubnica nad Váhom o predĺženie zmluvy 
o prenájme nebytových priestorov 
 
 

Uznesenie č. 28/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov – Reštaurácia Poľovnícka 
izba pre p. Jána Höfera, bytom Kollárova 1306/22-2, 018 41 Dubnica nad Váhom do 31. 12. 
2019 za rovnakých podmienok ako v roku 2018. Zároveň poveruje starostu obce 
vypracovaním a uzatvorením dodatku. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Mgr. Rastislav 
Repka 

Proti: 1 Ing. Vladimír Mazán 

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 18: Rozpočtová zmena rozpočtu obce rozpočtovým opatrením 
 

Uznesenie č. 29/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

 
odkladá  
do budúceho zasadnutia OZ zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením číslo 33  v zmysle 
ustanovenia § 14 ods. 2  zákona  NR SR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách  územnej 
samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších zmien a doplnkov 
podľa priloženého návrhu: viď príloha. 
 

Pro-

gram,

podpro-

gram

Kód 

zdroja

Rozpočto

vá

položka

Popis upravenej položky

Suma pred 

úpravou

rozpočtu

v €

Úprava

rozpočtu:

+ zvýšenie

 - zníženie

Suma  

po úprave

 rozpočtu

v €

0

0

Rozpočtové zmeny spolu: 0 0 0

Pro-

gram,

podpro-

gram

Kód 

zdroja
Oddiel

Rozpočto

vá

položka

Popis upravenej položky

Suma pred 

úpravou

rozpočtu

v €

Úprava

rozpočtu:

+ zvýšenie

 - zníženie

v €

Suma  

po úprave

 rozpočtu

v €

2.3.4 41 0820 635 006 KS-opr.a údržba budov 30 000 -30 000 0,00

2.3.2 41 0760 635 006 ZS-oprava strechy na budove ZS 7 000 -575 6 425,00

8.02 41 09.1.2.1 721 006 Dot.na dofin.rek.kotolne ZŠ z bež.roz.obce-KV 0 30 575 30 575,00

0,00

0 0 0,00

Rozpočtové zmeny spolu: 37 000 0 37 000,00

Rozpočet  

pred 

úpravou 

v €

Úprava

rozpočtu:

+ zvýšenie

- zníženie

v €

Rozpočet 

po zmene

v €

1 441 951,00 0,00 1 441 951,00

49 940,00 0,00 49 940,00

940 880,00 0,00 940 880,00

2 432 771,00 0,00 2 432 771,00

1 364 483,00 -30 575,00 1 333 908,00

1 011 553,00 30 575,00 1 042 128,00

13 874,00 0,00 13 874,00

2 389 910,00 0,00 2 389 910,00

42 861,00 0,00 42 861,00

Finančné príjmové operácie:

Príjmy spolu:

  

Rozdiel príjmov a výdavkov:

Bežné výdavky:

Kapitálové výdavky:

Finančné výdavkové operácie:

Výdavky 2018 

Príjmy 2018 

Rozpočet

Bežné príjmy:

Kapitálové príjmy:

 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír Mazán, Mgr. 
Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1  Marian Híreš 

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č.19: Vyradenie nepotrebného a prebytočného majetku obce Valaská Belá. 
 
 

Uznesenie č. 30/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
vyradenie dlhodobého hmotného majetku a to digitálneho farebného kopírovacieho stroja 
a špec. nákladného auta BOBR ( KUKA voz). 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
 
k bodu č.20: Rôzne. 
- Základná škola s materskou školou Valaská Belá – žiadosť o preklasifikovanie na 
kapitálové výdavky 
 
Návrh na uznesenie – žiadosť o preklasifikovanie bežných výdavkov základnej školy na  
kapitálové výdavky hlasovaním nezískala dostatočný počet hlasov na prijatie. Uznesenie  
nebolo prijaté. 
 
Hlasovanie: 

Za:  2 Ing. Peter Dušička, Juraj Gabaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 7  Milan Čičmanec, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Marian 
Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 31/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
poveruje 
výkonom funkcie sobášiaceho: 
1. Ing. Vladimír Mazán 
2. Mgr. Rastislav Repka 
 
schvaľuje 
sobášne dni pri uskutočňovaní občianskych sobášov: piatok a sobotu 
 
schvaľuje 
sobášnu miestnosť pri uskutočňovaní občianskych sobášov: obradnú sieň v priestoroch 
Obecného úradu vo Valaskej Belej. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 

Uznesenie č. 32/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

schvaľuje: 

1)  predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok : 

- pre projekt s názvom : „Rekonštrukcia a modernizácia kotolne v KD Valaská Belá“ 

- výška celkových oprávnených výdavkov :   188 897,79 Eur 

- výška celkového spolufinancovania vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na 

projekt čo predstavuje : 9 444,89 Eur 

- kód výzvy v rámci ktorej bude projekt predkladaný : OPKZP-PO4-SC411-2017-36 

- prioritná os : 4. Energeticky efektívne nízkouhlíkové hospodárstvo vo všetkých 

sektoroch 

- špecifický cieľ: 4.1.1 Zvýšenie podielu obnoviteľných zdrojov energie na hrubej 

konečnej energetickej spotrebe SR 

  

2) čerpanie výšky spolufinancovania vo výške 5%  z rozpočtu obce Valaská Belá 
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Hlasovanie: 

Za:  8 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír Mazán, Mgr. 
Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1  Marian Híreš 

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 

Uznesenie č. 33/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
žiada 
preveriť úhradu faktúr za nevykonané práce rekonštrukcia strechy základnej školy, 
rekonštrukcia domu smútku a parkoviska, rekonštrukcia a oprava miestnych komunikácií 
kompetentným orgánom. 
 
odporúča  
starostovi obce neodkladne. 
 
Hlasovanie: 

Za:  5 Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, 
Ing. Vladimír Mazán 

Proti: 0  

Zdržal sa: 4  Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Juraj Gabaš, Mgr. Rastislav 
Repka 

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 19. 12. 2018  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 


